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Fractie Stuk Onderwerp Motivering 

ZB A16. Zie 

HIER 

Brief van Zelfstandig 

Bloemendaal inzake F1 

Zandvoort nog 

zeker tot en met 2025 

 

HvB A21 tm 

A29, zie oa  

HIER en 

HIER 

Brieven van inwoners 

inzake aanvraag bouw- en 

kapvergunning 

Willinklaan Bennebroek 

Inwoners van Bennebroek, omwonenden ea, 

hebben in een reeks van brieven aan de 

gemeente hun grote bezorgdheid geuit over 

een bouwplan te Willinklaan 2, Bennebroek. 

Het gebied staat bekend als het Hoge Duin en 

heeft een grote cultuurhistorische waarde. Wij 

willen graag bespreken of en waarom het 

college mee wil werken aan bouwplannen die 

strijdig zijn met het bestemmingsplan en we 

willen ook de mogelijkheid van een beschermd 

dorpsgezicht naar voren brengen. Het gebied 

wordt gekenmerkt door geaccidenteerd 

terrein. Steeds meer zien wij dat nieuwe 

bewoners hun tuin willen egaliseren wat ten 

koste gaat van het karakter van het gebied. Wij 

willen graag meer bescherming en daarover in 

gesprek met de raad. Ook willen wij weten of 

een aanpassing van het bestemmingsplan 

mogelijk is door extra beschermingsbepalingen 

op te nemen zodat het graven in het duin niet 

meer mogelijk is dan wel onder strikte 

voorwaarden ter bescherming van de natuur. 

Tenslotte willen wij weten of een 

aanlegvergunningenstelsel hier een oplossing 

biedt en of het helpt als we bepalen dat grond 

de gemeente niet mag verlaten. Of maw: grond 

van Bloemendaal blijft grond in Bloemendaal. 

HvB A11, zie 

HIER 

Brief inwoner inzake 

verwijderen schommel in 

Bennebroek 

In de buurt is geen gelegenheid tot spelen voor 

kinderen. De antwoorden op de gestelde 

vragen van Hart voor Bloemendaal leiden tot 

de vraag of er niet a) een schommel kan 

worden opgehangen door de gemeente die 

volgens de door de gemeente gestelde normen 

wel mag. En b) of er niet kan worden voorzien 

in een speelgelegenheid in de buurt zodat er 

voor jonge kinderen ook iets te spelen valt. 

HvB A10 en 

A12, zie 

HIER en 

HIER 

Brieven inzake kappen van 

bomen op 

de zeeweg 

Graag willen wij duidelijkheid over de kap van 

een groot aantal bomen die aan het einde van 

hun levensduur zijn en de kritiek hierop van de 

Bomenridders. Wat is de mening van de 

gemeente hierover. Is dit ter beoordeling van 

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A16-Brief-van-Zelfstandig-Bloemendaal-inzake-F1-Zandvoort-nog-zeker-tot-en-met-2025-2022005081.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A21a-Brief-van-inwoner-inzake-aanvraag-kapvergunning-Willinklaan-Bennebroek-geanonimiseerd-2022005123.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A23c-Brief-van-inwoner-inzake-aanvraag-bouw-en-kapvergunning-Willinklaan-Bennebroek-geano-2022005127.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A11a-Brief-inwoner-inzake-verwijderen-schommel-in-Bennebroek-geanonimiseerd-2022005067.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A10a-Brief-inwoner-inzake-hergebruik-te-kappen-bomen-Zeeweg-geanonimiseerd-2022005065.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A12c-Bericht-aan-gemeenteraad-over-kappen-bomen-Zeeweg-geanonimiseerd-2022005070.pdf
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de provincie of ook de gemeente? Is er met 

enige clementie toch een mogelijkheid om 

enkele bomen die op de lijst staan om gekapt 

te worden, te behouden? Wij zijn van mening 

dat rigoureuze kap niet moet plaatsvinden als 

ook maar enigszins blijkt dat bomen de 

komende tien jaar nog levensvatbaar zijn, 

zonder dat dit gevaar oplevert voor verkeer 

enz. Het voorstel van een inwoner om de 

eenmaal gekapte bomen te benutten als een 

natuurlijke houtwal om herten te weren van de 

Zeeweg: is dit inmiddels omarmd door 

provincie en gemeente? Zo ja, betekent dit dat 

bomen nu al worden gekapt terwijl er geen 

directe aanleiding is omdat de bomen nog een 

tijd mee kunnen? Welke herplant vindt plaats? 

Dwz: wat wordt terug geplant en door wie en 

wat heeft de gemeente hierin voor 

inbreng/zeggenschap. De Zeeweg is én 

beeldbepalend voor Bloemendaal, én 

cultuurhistorisch waardevol én een drukke 

verkeersweg waar de veiligheid moet worden 

verhoogd/vergroot. Kap kan nodig zijn maar 

nogmaals: zo veel mogelijk toch trachten 

beeldbepalende bomen te behouden. 

CDA A10, zie 

HIER 

Brief inwoner inzake 

hergebruik te kappen 

bomen Zeeweg 

De motivering om deze brief te agenderen is 

dat de betreffende bewoners na afstemming 

op strategisch en uitvoerend niveau bij de 

Provincie is gebleken, dat de Provincie alsnog 

wil meewerken aan het voorstel om de 

stammen en takken van de te kappen bomen, 

achter het hekwerk van de Zeeweg te plaatsen. 

Er ontstaat dan een natuurlijke houtwal, zoals 

ook voorgesteld in het rapport van de VU 

Wageningen, dat op verzoek van de Provincie is 

gemaakt, over de herten op de Zeeweg. Echter, 

daar heeft de Provincie wel de toestemming 

voor nodig van de gemeente. Het lijkt erop dat 

het College van B en W toestemming aan de 

Provincie zal geven voor het plaatsen van 

houtwallen. Maar onder welke voorwaarden; is 

de provincie nu ook op politiekniveau akkoord? 

Kortom allemaal vragen met een politieke 

dimensie die wij graag met de betreffende 

wethouder en commissie willen bespreken. 

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A10a-Brief-inwoner-inzake-hergebruik-te-kappen-bomen-Zeeweg-geanonimiseerd-2022005065.pdf
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ZB A1 en C11, 

zie HIER en 

HIER 

Stukken over geluid spoor 

Overveen 

 

HvB A14, C8, 

C11 en A1,  

Zie HIER, 

HIER, HIER, 

en HIER 

Stukken over 

geluidsoverlast 

Geluidsoverlast of dit nu komt door motoren, 

door de F1 races en alle activiteiten 

daaromheen, de Zeeweg, het spoor, het is 

belastend voor de inwoners in onze gemeente 

en kan leiden tot gezondheidsschade. Wij 

willen de brief van het ministerie bespreken 

omdat hierin staat dat een geluidzone niet 

mogelijk is. Het lijkt erop dat alleen handhaving 

mogelijk is. Klopt dat? Wij willen daarnaast ook 

de evenementenagenda terug, waar precies in 

staat wanneer welke evenementen in de regio 

worden gepland en hoe daarop wordt 

geacteerd door het gemeentebestuur. Het 

continu plannen van evenementen waarvoor 

verkeer dwars door onze gemeente moet, vindt 

onze fractie niet een goed idee. Leefbaarheid, 

kwaliteit van de woonomgeving, gezondheid 

staan voor ons voorop. Geen Amsterdam Beach 

en dus ook een andere opstelling van het 

college hierover binnen de MRA. Tevens willen 

wij weten welke consequenties, financieel en 

organisatorisch door wie worden gedragen en 

welke rol de VRK hierin speelt. Tot slot willen 

we het rapport van ODIJ bespreken en horen 

wat ODIJ vindt van het geluid van het spoor 

voor het bouwplan Tetterodeweg. Het overleg 

met omwonenden waarover in de collegebrief 

wordt gesproken (TOOS): Op welke wijze vindt 

dit plaats? Kaders zullen moeten worden 

meegegeven door de raad. Geen 

verwachtingen wekken die niet waargemaakt 

kunnen worden, maar concreet maken van wat 

haalbaar, wenselijk is en wat participatie 

omvat. 

HvB C9, zie HIER Beantwoording TCG 312 en 

TCG 313 inzake de 

verlichting en 

de padelbanen 

Verlichtingshinder dient zo veel mogelijk te worden 

voorkomen dan wel te worden beperkt. Bij de 

tennisvereniging is sprake van het vervangen van de 

huidige verlichting door LED verlichting. De 

gemeente zal borg staan voor een lening aan de 

tennisvereniging Bennebroek ivm de verlichting die 

vervangen zal worden door LED. Wij verwijzen naar: 

https://www.nsvv.nl/wp-

content/uploads/2021/05/Handleiding-voor-

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A1a-brief-inwoner-inzake-weer-minder-extra-treinen-in-zomer-2023-geanonimiseerd-2022004984.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/C11-Collegebrief-onderzoeksrapport-spoorgeluid-Overveen-2022004906.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A14c-Brief-van-inwoner-inzake-geluidsoverlast-bebouwde-kom-Overveen-geanonimiseerd-2022005073.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/C8-Collegebrief-nav-reactie-ministerie-op-petitie-geluidshinder-motorvoertuigen-2022005041.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/C11-Collegebrief-onderzoeksrapport-spoorgeluid-Overveen-2022004906.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A1a-brief-inwoner-inzake-weer-minder-extra-treinen-in-zomer-2023-geanonimiseerd-2022004984.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/C9-Beantwoording-TCG-312-en-TCG-313-2022005055.pdf
https://www.nsvv.nl/wp-content/uploads/2021/05/Handleiding-voor-praktisch-gebruik-bepaling-lichtsterkte-grenswarden-voor-lichthinderberekeningen-conform-richtijn-lichthinder2020-NSVV.pdf
https://www.nsvv.nl/wp-content/uploads/2021/05/Handleiding-voor-praktisch-gebruik-bepaling-lichtsterkte-grenswarden-voor-lichthinderberekeningen-conform-richtijn-lichthinder2020-NSVV.pdf
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praktisch-gebruik-bepaling-lichtsterkte-

grenswarden-voor-lichthinderberekeningen-

conform-richtijn-lichthinder2020-NSVV.pdf 

Onze fractie wil graag in een debat in de commissie 

of en zo ja het college bereid is voorwaarden te 

verbinden aan de borgstelling, zodanig dat de 

verlichting zo min mogelijk schade aanricht aan de 

natuur (dieren) en zo min mogelijk hinder voor 

omwonenden.  

De wethouder bevestigt in de brief onder C9: Aan 

de zuidkant van de padelbanen staat beplanting. 

Aan de zuidzijde van de tennisbanen ontbreekt een 

beplantingsstrook. In die zin is het advies in de 

padelvergunning niet opgevolgd. Dit terwijl dat wel 

de voorwaarde in de vergunningverlening was. Wat 

is de reden dat dit niet is opgevolgd en hoe kan dit 

worden gecorrigeerd? 

 

Wat is het advies van IJmond over LED verlichting? 

Wij willen het onderzoek en advies hierover van 

ODIJ en we willen dit graag combineren met de 

brief die hierover door omwonenden is gestuurd 

met voorbeelden hoe het elders geregeld is (foto’s 
zijn getoond door omwonenden aan raadsleden in 

een vergadering onlangs). 

 

 

LB, ZB A34, zie 

HIER 

Tussenbeslissing van de 

rechtbank inzake WOO 

verzoek 

 

 

https://www.nsvv.nl/wp-content/uploads/2021/05/Handleiding-voor-praktisch-gebruik-bepaling-lichtsterkte-grenswarden-voor-lichthinderberekeningen-conform-richtijn-lichthinder2020-NSVV.pdf
https://www.nsvv.nl/wp-content/uploads/2021/05/Handleiding-voor-praktisch-gebruik-bepaling-lichtsterkte-grenswarden-voor-lichthinderberekeningen-conform-richtijn-lichthinder2020-NSVV.pdf
https://www.nsvv.nl/wp-content/uploads/2021/05/Handleiding-voor-praktisch-gebruik-bepaling-lichtsterkte-grenswarden-voor-lichthinderberekeningen-conform-richtijn-lichthinder2020-NSVV.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A34a-Tussenbeslissing-van-de-rechtbank-inzake-WOO-verzoek-geanonimiseerd-2022005200.pdf

